
SESTAL SE JE SVET ZA RAZVOJ TURIZMA

Letos že prva skupna
akcija

Svet za pospeševanje turizma pri občinski
konferenci SZDL se je pred časom prvič
sestal. Razmeroma dobra udeležba, še bolj
pa zavzeta in pestra razprava sta potrdili
upravičenost ustanovitve tega sveta. Res je,
da imamo na območju občine z ozirom na
njeno naravno lego pa tudi na bogato kultur-
no in naravno dediščino vrsto pogojev za
razvoj turizma, bodisi tranzitnega, izletniš-
kega pa tudi kmečkega ali celo stacionarne-
ga. Res pa je tudi, da smo doslej na tem

. področju gospodarstva storili bolje malo. Pa
ne mislimo samo večjih vlaganj, gre za to, da
smo tudi v pogledu razvpja razvijanja kultu-
re in osveščanja ljudi naredili malo. Prav
slednjim bi morali v prvi vrsti namenjati
precej več poudarka, saj je le to prva stopni-
čka na poti k drugačnemu vrednotenju turi-
zma nasploh. Brez tega, pa kot vemo, tudi ob
materialni podpori, uspehov ne bomo želi.

Za osnovo k razpravi je služilo gradivo o
uresničevanju sklepov o razvoju turizma z
nadaljnjim usmeritvami, ki ga je občinska

skupščina sprejela lani. Na območju občine
imamo pet turističnih društev in njihovi
predstavniki so o svojem delu povedali mar-
sikaj spodbudnega, ob tem pa je bilo moč
slišati, da prepuščanje skrbi samo na ramena
teh društev ne bo rodilo pričakovanih sadov.
V okviru krajevnih konferenc SZDL bo po-
trebno zatorej v najkrajšem času poiskati vse
oblike povezav tudi z drugimi dejavniki
(športna društva, kulturna društva...), saj
so navsezadnje prav krajevne konference

SZDL dolžne zagotavljati predvsem iz organi-
zacijskega in kadrovskega vidika polno pod-
poro in pomoč.

Pa tudi sicer je v razpravi prevladovalo
enotno in složno mnenje, da bi se vrste
občanov v turističnih društvih pomnožile
(lep primer je že tu iz Iške vasi, ko je izmed
vseh občnih zborov društev največjo udelež-
bo zabeležilo prav turistično) pa ne samo iz
ljubiteljskih nagnjenj temveč tudi pri delu.
Problem so marsikje tudi sredstva, pa ven-
dar bi se z dobro voljo, entuziazmom in
delom marsikje marsikaj premaknilo. Želje-
no pa bi bilo, da bi na ravni občine obstajalo
neko delovno, strokovno in koordinativno
telo, ki bi številne informacije obdelalo in jih
posredovalo vsem zainteresiranim. To je bil
hkrati tudi eden izmed sklepov sveta. Seve-
da, tako so sklenili, pa velja v prihodnje vsa

podpora in spodbuda tudi v ustanavljanju
novih društev tam, kjer so pogoji zato poda-
ni. Ob tem pa ni pomembno, če je društvo
ustanovljeno za eno ali več krajevnih skup-
nosti. Obstoječa društva pa morajo svet te-
koče seznanjati s programi dela in s proble-
matiko s katero se srečujejo.

Kmetija odprtih vrat - ideja, o kateri je
stekla razprava, je nedvomno erra izmed
oblik prvih zametkov organiziranega turi-
zma v izven mestnih krajih. In kaj naj bi to
pomenilo? Kmetija, ki sicer ni opredeljena
kot turistična, mimoidoči izletnik pa ima
vendar možnost morebitnega manjšega
okrepčila. Čeprav ideja, je o njej vredno
razmisliti in jo proučiti, so si bili prisotni
enotni. Ob vseh teh aktivnostih pa bo tako
kot doslej voljna priskočiti »na pomoč« tudi
Mestna turistična zveza.

Vse pa seveda ni ostalo samo pri razmiš-
ljanjih in' snovanju obetavnih programov.
Svet je namreč povsem soglasno sprejel tudi
sklep, da v tekočem letu na območju celotne
občine organizira eno skupno akcijo. Na
osnovi izkušenj Olepševalno turističnega
društva iz Rožne doline in turističnega druš-
tva in Iške vasi, bo zasnovan razpis za najle-
pšo urejeno krajevno skHpnost v občini. O
tem bomo v naslednjih številkah glasila še
pisali, objavili pa bomo tudi razpis.
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